
Zápis ze schůze Osadního výboru Skalice 1. 4.2019

Předseda: Monika Křibíková,DiS. 
Místopředseda:           Mgr. Aleš Pitřík 
Členové:                             Renáta   Polášková 
                                       Leona Lluch Pavliková 
                                       Mgr.Věra Melichaříková  

Hosté: 
p. Ing. Šrěrbová č.p. 359

1. Schůzi zahájila p. předsedkyně a uvítala členy OV
2. Požadavky občanů 

- p. Ing. Štěrbová požaduje vyčištění příkopy podél 
cesty ve směru jízdy vpravo od kulturního domu 
přes Skotňu na Kamenec. 

3. Požadavky OV:
   -  OV připomínkuje odpověď na písemný požadavek 
ze 6.3.2019 spolku Zahrádkářů ohledně příspěvku na 
opravu lisu na ovoce.
   - OV požaduje informaci, kdy bude pokračovat 2. 
etapa opravy chodníku na místním hřbitově.
   - OV podporuje požadavek občanů Kamence na 
vybudování kóje u svozového místa kontejnerů na 
tříděný odpad v zatáčce před rodinným domem č.p. 
493. Větrné poryvy vyvracejí kontejnery, odpad pak 
znečišťuje okolí. Frekvence odvozu je nedostatečná, 
kontejnery bývají většinou přeplněné. 
-   OV děkuje za včasné a kvalitní vyčištění místních 
komunikací a chodníků po zimní údržbě.



Příští schůze OV Skalice

se koná

6. 5. 2019 v 17 hodin v družině ZŠ.


